
ما در اسلام چیزی به نام شانس و اقبال نداریم.

شماره پرسش: ۲۸۳۰۳

تاریخ ارسال پرسش: ۰۶:۰۵:۲۹ ۱۳۹۹/۴/۴

متن پرسش

سلام خدمت استاد عزیزم: ببخشید تا چه مقدار «شانس و اقبال» در زندگی دخالت دارد؟ آیا اصلا باید

شانس را به رسمیت بشناسیم؟ فرقش با رزق و قضا و قدر چیست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ما در اسلام چیزی به نام شانس و اقبال نداریم. آنچه مورد توجه است

تقدیری است که خداوند برای انسانها مقدر میکند. موفق باشید


